
 
INNEBANDY                      Ledaravslutning 

Mötesanteckningar 
 

2018-03-28 
17.30-19.30 
Hammarhallen 

 
Närvarande: Mikael Eriksson, Henrik Persson, Per Vigren, Mattias Olofsson, Erland 
Jonsson, Åza Jonsson, Tommy Larsson, Gunilla Laggar, Kurt Granqvist, Magnus Strömberg, 
Lars Appelfeldt, Leo Zvar, Magnus Lestander, Samuel Jonsson, Maud MukkalaStina Thysell 
Persson,Katarina Hampusson, Jesper Sydlén, Katarina Eriksson 
 

Ärende Notering Ansvar 
Välkommen! Vi började med att äta paj och sallad och hälsade alla 

välkomna. 
 
 
 

Runda bland lagen Herrlaget: varit ca 20 spelare, lånat in yngre spelare 
och det har fungerat bra. Låg träningsnärvaro, ibland 
brist på folk till matcher. Sektionen har gett bra 
information  och vi har fått allt material vi behöver. 
Herr utv: Säsongen har varit bra, antalet spelare har 
ökat. Samarbetar både uppåt och nedåt med att både 
låna ut och låna in. Sektionen fungerar bra. Önskar 
att få en vettig sjukvårdsväska till seniorlag. Önskar 
att något görs åt Hammarhallen både vad gäller luften 
och kylan/värmen i hallen. 
Dam/damutv: Inte så jättestor trupp, vilket gjort att 
många spelat i båda serierna varje helg. Lånat ut 
spelare till F02/04 och även lånat spelare av dem. 
Sektionen gör det bra, fått all info och material. 
P02: ca 16 st, kris på målvakter i början, men sedan 
fick vi 2 st. Bra säsong, känts positivt. Legat i rätt 
serie. Samarbetat lite neråt till P03/04, och några med 
herr utv, men färre än vad vi hade hoppats på.Osäkert 
hur många som ska spela nästa säsong. Sektionen 
jobbar med rätt saker tex utbildningar, 
målvaktsträningar, Mattias Bergsdorf. Fått info och 
allt material. 
F02/04: enbart 9 spelare, lånat både från dam/damutv 
och från F06. Men det har fungerat bra, alla verkar 
nöjda. Gjort mycket för att försöka få ihop laget, 
vilket även gett resultat på planen. Sektionen fungerar 
bra, bra med info och material. 
P03/04; ej närvarande 
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P05/06: 16 st spelare, tappat några. Ledarna fortsätter 
nästa år, troligen alla spelare också. Synd när 
träningarna nu på våren krockar med backen tisdagar 
och torsdagar. En del har gått upp och tränat och en 
del ner. Några från P03/04 har kommit och tränat 
med dem. Viktigt att komma ihåg att det inte är fel att 
gå ner och träna fast man är äldre. 
F05/06: fått några nya spelare under året. Allt 
fungerar bra, gör många saker utanför planen tex 
julfest. Sektionen gör det bra, bra med 
målvaktsträningar och Mattias Bergsdorf - fortsätt 
med det. 
P07: De har match ikväll, är ca 20 i laget. 3-4 tränare 
och alla fortsätter nästa år, Sektionen gör ett bra jobb, 
målvaktsträningarna är jättebra, bör vara en på hösten 
och en på våren. Den ena målvaktsutrustningen bör 
nog bytas ut. 
F07/08: ej närvarande 
P08/09: ej närvarande 
F09/10; ej närvarande men skickat mail - De har haft 
bra uppslutning, ca 30 st, både tjejer och ledare vill 
fortsätta nästa säsong. En fundering om 09;orna kan 
bli ett eget lag och att det kan bli 10/11 för de andra? 
P10: Bra säsong, många spelare, 31 st, 5 ledare, alla 
vill fortsätta nästa säsong. Målvaktskläderna passar 
dåligt i denna ålder…. 
 
 
 

 
Träna månd 
och onsd? 
Kansliet 
öppet fler 
kvällar? 
 
 
 
 
 
 
 
Målvaktsutru
stning 

Utvärdering av 
innebandygalan 

Bra med teknikstrul, då blev galan kortare. Det räcker 
med mat, lotterier, prisutdelning, diplom till de yngre 
lagen vid borden. 
De yngre tog illa vid sig när inte alla fick 
lotteripriser, men kvällen blir alldeles för lång om 
alla ska få priser.  
Innebandygalan är toppen, vi ska fortsätta med den. 
 

 

Halltiderna Halltiderna gäller tom v. 17, men om ni slutar 
tidigare, så se till att avboka dem. 

 

Telefonnummer  Det vore bra om det stod rätt telefonnummer till 
kommunjouren i hallarna och att numret står på 
ytterdörrarna. 

Sektionen 
pratar med 
Peter 
Lundström 

Inlämning av material 
11/4 kl 18.30-19.30 

11/4 ska allt material lämnas in till förrådet under 
folktandvården. Gå in vid Slussen, gå vänster och i 
korridoren längst bort svänger ni vänster igen. 
Material är matchtröjorna (tvättade), 

 
 



målvaktsutrustningar (tvättade), väskor, bollsäckar, 
sjukvårdsväskor etc 
De enda som inte lämnar in sina saker denna kväll är 
de som ska på cup. De hör av sig efter sina cuper och 
lämnar tillbaka sakerna då. 
 

Jobba på Nolia 
 
 
Jobba på gatufesten i 
Vännäsby 

I år får vi ju inte det jobbet, då Nolia är i Piteå. Men 
vi vill ha jobbet 2019. 
 
Däremot kommer vi jobba på gatufesten i Vännäsby, 
bla sätta upp staket. Mer info kommer. 

 

Målvaktsträningarna 
 
 

Målvakterna tycker att målvaktsträningarna har varit 
bra, men de önskar att deras ordinarie tränare borde 
ha varit där och fått tips till de andra träningarna. 
Borde en tränare/lag ha lite extra ansvar för 
målvakten/målvakterna? 

 

Stora dokumentet 
och Vi vill bli bättre 
 

Det har tagits fram ett dokument i hela föreningen, 
det stora dokumentet. Vi kommer att presentera det 
mer nästa säsong. Den finns på vår hemsida 
Vi har även en blankett som heter Vi vill bli bättre 
och den blanketten vill vi att ni använder om det 
kommer klagomål, gnäll el liknande.  
 
 

 

Sommarträning Skulle man kunna ha gemensam teknikträning eller 
fysträning i en hall under sommaren - där många 
åldrar får delta? 

 

Lag till nästa år Vi diskuterade olika lösningar med lag nästa säsong. 
Sedan ska sektionen titta på de olika förslagen och 
förhoppningsvis hitta tränare till varje lag. Mer info 
kommer 

 

Utbildningar nu i vår Utbildning i ÅFT, före pubertet Tid: 10/4, kl 18-21 
Plats: Hammarhallen, Vännäs Klädsel: Omklädd för 
rörelse. 
 
Utbildning i Empowering  Coaching Tid: 8/5, kl 18-21 
Plats: Lilla salongen, Vegaskolan. 
 
Anmälan och frågor till peter.lundstrom@vannas.se 

 

Liljaskolans bussar Finns det möjlighet att hyra bussar av Liljaskolan, vid 
resor i tex Skellefteå? 

Sektionen 
kollar 

   
   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


